
 
ZÁPISNICA 

zo 6. zasadnutia  Komisie pre šport  
Mestského zastupiteľstva v Moldave nad Bodvou, konaného dňa 19.10.2020 

 
čas konania: od 16:30 do 17:30 hod. 
miesto konania:  Mestský úrad, Školská 2, Moldava nad Bodvou 
 
Prítomní: členovia podľa prezenčnej listiny 
Tajomníčka: Ing. Katarína Gacsayová 
 
Ostatní prítomní: JUDr. Ing. Slavomír Borovský, Tibor Podracki 
 
PROGRAM  ROKOVANIA: 
 1.  Otvorenie. 
 2.  Dodatok k Zmluve o poskytnutí dotácie pre Horolezecký klub. 
 3.  Správa o činnosti Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou. 
 4.  Návrh na zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 2020. 
 5.  Rôzne 
 6.  Záver 

K bodu č. 1 
Otvorenie  
Rokovanie komisie otvoril Mgr. Norbert Pecze – predseda komisie, privítal členov komisie 
a oboznámil ich s programom. Nikto nemal pozmeňujúce návrhy. Komisia bola 
uznášaniaschopná, prítomných  9  členov.  
 
Hlasovanie č.1 za predložený návrh programu 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti:  
Zdržal sa:  
 
K bodu č. 2 
Dodatok k Zmluve o poskytnutí dotácie pre Horolezecký klub. 
 
Predseda komisie oboznámil ostatných s obsahom tohto bodu rokovania. M. Smutný 
informoval  prítomných prečo bolo potrebné požiadať o vystavenie dodatku k zmluve 
o poskytnutí dotácie.  
Nikto nemal pripomienky. 
 
Predseda dal hlasovať: 
Kto je za, aby bol vystavený Dodatok k Zmluve o poskytnutí dotácie pre Horolezecký klub. 
 
Hlasovanie č.2 za Dodatok k Zmluve o poskytnutí dotácie z rozpočtu mesta pre Horolezecký 
klub. 
Prítomní: 9 
Za:   9 
Proti:  
Zdržal sa:  



 
 
 
 
 
Uznesenie č. 3/2020:  
Komisia športu súhlasí s vystavením Dodatku k Zmluve o poskytnutí dotácie z rozpočtu mesta 
pre Horolezecký klub. 
 
 
K bodu č. 3 
Správa o činnosti Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou. 
 
Predseda otvoril bod. Požiadal p. riaditeľa klubu, aby prečítal svoju správu. Primátor mesta 
podal informácie o stavu investícií mesta v oblasti športu (multifunkčná hala, atletický štadión, 
K5, mestské kino, zasklenie terasy bufetu v športovom areáli). Primátor informoval aj o zmluve 
uzatvorenou s futbalovým štadiónom na prenájom ihriska, kde prebiehajú tréningy počas 
sezóny. Prebiehajú rokovania aj ohľadne odkúpenia tohto zariadenia. 
Členovia mali otázky k p. riaditeľovi ohľadne situácie počas COVID-u ako aj web stránky 
organizácie, k častým zmenám v rozpisu tréningov, o spolupráci resp. o spojení sa s inými 
športovými klubmi v meste. 
 
Kto je za, aby komisia vzala na vedomie správu o činnosti Mestského športového klubu 
Moldava nad Bodvou? 
Hlasovanie č.3 za Správu o činnosti Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou 
Prítomní: 9 
Za:   9 
Proti:  
Zdržal sa:  
 
Uznesenie č.4/2020 :  
Komisia športu berie na vedomie Správu o činnosti Mestského športového klubu Moldava nad 
Bodvou. 
 
 
K bodu č. 4 
Návrh na zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 
2020. 
 
Predseda otvoril bod. Požiadal p. riaditeľa klubu, aby prečítal svoj návrh. Primátor dodal 
informácie ohľadne kúpy autobusu, ktorý by mal byť 17 miestny a môže slúžiť aj pre potreby 
klubu. V budúcnosti budú pravdepodobne podporované športy hrané vonku.  
 
V diskusii odzneli zo strany p. riaditeľa vysvetlenia k jednotlivým položkám rozpočtu.  
Otázky mal p. Zupko ohľadne riešenia situácie úniku vody v súčasnosti. 
 
Po diskusii dal hlasovať predseda, kto je za, aby komisia športu súhlasila so zmenou rozpočtu 
Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou na rok 2020? 
 



Hlasovanie č. 4 – za Návrh na zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava nad 
Bodvou na rok 2020 
Prítomní: 9 
Za: 9 
 
Uznesenie č.5/2020 
Komisia športu súhlasí s Návrhom na zmenu rozpočtu Mestského športového klubu Moldava 
nad Bodvou na rok 2020. 
 
 
K bodu č. 5  
Rôzne 
 
V tomto bode predseda Horolezeckého klubu informoval o pripravovanej horolezeckej stene 
na Námestí mieru pri fitness centre. Ostatní členovia mali technické otázky ohľadne 
pripravovaného projektu, ktorý sa týka výstavby a prevádzkovania tejto steny. 
Boli otázky ohľadne plánovaných akcií Mestského športového klubu Moldava nad Bodvou ako 
olympiáda organizovaná v Údolí Bodvy v rôznych športoch ako zápasenie, volejbal, futbal 
atď., ako aj založeniu siene slávy športovcov a besedy so športovcami, poslanec Zupko   
ponúkol materiál do siene. 
 
 
 
 
K bodu č. 5 
Záver 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
 
 
Zapísala: Ing. Katarína Gacsayová, tajomníčka komisie             
predseda komisie 
 
     
                                           ............................................ 

                                                                                          Bc. Norbert Pecze           
                                   predseda komisie 
 
 
 
 
Prílohy: tabuľka 
 
 
Táto zápisnica má 3 strany. 
V Moldave nad Bodvou, dňa 19.10.2020 v čase od  16:30 do 17:30 hod. 
 
 
 
 


